
【】东进 TBB50-4D 型椭圆胶订包本机

产品名称 【】东进 TBB50-4D 型椭圆胶订包本机

公司名称 泰兴市东进印刷机械有限公司

价格 .00/个

规格参数

公司地址 泰兴市分界镇工业集聚区

联系电话 13852883286 13902256318

产品详情

特 点：

本机为环保型胶订包本机，造型美观、结构合理、包本质量一流等特性。feature: this machine is an
environmental, binding machine, handsome in appearance, reasonable structure, high quality binding.

性 能：本机具有自动上封，采用变频调速，plc 程序控制、pld 温度控制及故障自动检测与控制等项技术
。设有书籍前后自动断胶装置。采用先进导轨式的夹书台技术，保证了夹书台的稳定性，采用侧胶主动
斜齿轮，保证了侧胶质量的要求，是大中型印刷厂装订胶装书籍的理想设备。function:this machine has the
automatic seal, the application of frequency control, plc program contro, pld temperature control and automatic fault
detection and control and so on. it has automatic cutting off device for glue for front and back of book. the application
of the advanced guide rail technology for clip desk to ensure the stability, and the reclined active gear of side glue, to
ensure the quality of side glue.it’s an ideal binding equipment for big-and-middle-sized printing and binding
manufactory.

工艺流程：

经人工供给书芯，自动完成以下十道工序：1、铣背； 2、开沟槽； 3、上背胶； 4、上侧胶；
5、封面压痕；6、上封面； 7、封面与书芯合成； 8、书脊压紧； 9、成品输出；10、冷却。
即可生产出精美的产品。process flow: after artificial supply of book core, automatically complete the following ten
processes: 1、milling back;2、open trench; 3、apply glue for the back; 4、apply glue for the side; 5、the cover
indentation; 6、put on the cover;7、cover and book core synthesis; 8、spine compression; 9、finished output;
10、cooling. then output the perfect products.
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